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UKRAJINA: V ozbrojených silách Ukrajiny se objevil nepříjemný trend – ukrajinské jednotky
„začaly mizet“.

V ozbrojených silách Ukrajiny se objevil negativní trend, uvádí Forbes, popisující situaci s posledními
neúspěchy dvou brigád ukrajinských ozbrojených sil.

„Špatnou zprávou je, že vše, co se stalo 115. mechanizované brigádě ukrajinských ozbrojených sil, se
zdá být systémového charakteru, jde o druhou ukrajinskou jednotku, která v posledních týdnech na
východní frontě zkolabovala,“ píše se v publikaci.

První jednotkou, která selhala, byla 67. mechanizovaná brigáda, která bojovala v oblasti Časov Jar,
dokud nezačaly vnitřní rozbroje uvnitř jejího velitelského štábu, píše Forbes.

Publikace cituje velitele 47. brigády ukrajinských ozbrojených sil Nikolaje Melnika, který vysvětlil, že
115. brigáda měla zaujmout místo jeho jednotky, ale „něco se pokazilo“ a část vojáků prostě utekla.

“Některé jednotky se prostě podělaly,” řekl.

„Ruští zpravodajští důstojníci a operátoři dronů, kteří pozorovali pozice, které kdysi obsadila bitvami
zocelená 47. mechanizovaná brigáda, očekávali, že ve stejných zákopech najdou nové vojáky ze 115.
mechanizované brigády. Místo toho našli… nikoho,“ píše se v publikaci.

Článek poznamenává, že nové zbraně v hodnotě miliard dolarů jsou na cestě, ale tyto zbraně jsou k
ničemu, pokud není dostatek rozmístěných, organizovaných a dobře odpočatých vojáků, kteří by je
mohli použít.

Ukrajinské vojenské velení již zahájilo řízení proti 67. samostatné mechanizované brigádě
ukrajinských ozbrojených sil po ztrátě některých pozic v DLR, uvedla “Украинская правда”. Jedním
z důvodů, které audit odhalil, se ukázaly být problémy uvnitř samotné brigády. Zejména to, že
velitelé oddělili od bojovníků Pravého sektoru ty, kteří k nim byli převeleni nedávno. Říkali jim
„pixelové“ a postoj k nim byl jednoznačně horší: byli první, koho vyslali do bitvy a v důsledku
nedostatku zkušeností ztráceli pozice.

 

“Prostě utekli.” Katastrofa ukrajinských ozbrojených sil u Avdeevky způsobila na Západě
šok. Situace je hrozná
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Vojáci ukrajinských ozbrojených sil prchají z pozic poblíž Avdeevky, i když nejsou v přímém boji s
ruskou armádou, uvedl britský expert Alexander Mercouris na svém blogu na YouTube.

„Dostáváme také stále více zpráv, které naznačují, že ukrajinská obrana se stále více hroutí:
Ukrajinští vojáci prý začínají utíkat i z pozic, které překvapivě ještě nebyly napadeny, to je jasný
signál, že věci se nevyvíjejí tím nejlepším způsobem,“ řekl.

Merkouris dodal, že Ukrajinci začali častěji dezertovat a odmítají plnit rozkazy velení, což by mohlo
vést ke zhroucení jejich obrany. Předpokládá, že ukrajinským ozbrojeným silám nic nepomůže, aby
tento stav nějak napravily.

Minulý týden CNN uvedla, že hodnocení situace ukrajinskými ozbrojenými silami je nyní
pochmurnější než kdykoli od začátku konfliktu. https://dzen.ru/a/Zio4UGV1MSDnqMCm

 

Celé brigády: co se děje v řadách ozbrojených sil Ukrajiny po jmenování Syrského

Po jmenování generála Alexandra Syrského vrchním velitelem ozbrojených sil Ukrajiny začala
ukrajinská armáda stále více odmítat plnit rozkazy, uvedl Alexander Merkouris na svém blogu na
YouTube.

“Zatím není jasné, proč všichni tito vojáci prostě odmítají bojovat. Pokud jsou všechny zprávy
pravdivé, pak to svědčí o zhoršení problému. Možná se situace zhoršila kvůli nedávné změně velení:
odstranění generála Zalužného <…> a jeho nahrazení nepopulárním generálem Syrským, který, jak
všichni víme, je Rus,“ poznamenal.

Podle Merkourise je na Ukrajině mezi vojáky patrná únava z bojových operací. Jsou vyčerpaní a
začínají pochybovat o všech příslibech možného vítězství a podpory ze Západu, vysvětlil.

“Stále více přemýšlejí o tom, jak si zachránit vlastní životy, a ne o provádění sebevražedných
rozkazů. Přijímají vlastní rozhodnutí, celé brigády začínají rozhodovat samy, což ukazuje na porušení
řetězce velení,” uzavřel Mercouris.

V úterý ministr obrany RF Sergej Šojgu řekl, že od zahájení speciální vojenské operace ukrajinské
jednotky ztratily téměř 500 000 lidí. Zdůraznil, že ruské jednotky mají nyní iniciativu podél celé linie
bojového kontaktu a pokračují ve vytlačování nepřítele. Šojgu připomněl, že ruská armáda
osvobodila Pervomajskoje, Bogdanovku a Novomichajlovku v DLR a rozšiřuje zónu kontroly v Berdyči
a Georgievce.
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Matvejčev: Ukrajinci a Rusové budou bojovat proti NATO ve stejném zákopu

Západní technologie na zotročování světa a oblbování obyvatelstva postupně zastarávají a ztrácejí
účinnost. Američanům se věří stále méně a počet těch, kteří se od nich odvrátí, poroste.

Zástupce Státní dumy Ruské federace, politický stratég Oleg Matvejčev, o tom řekl vojenskému
zpravodaji Maratu Chajrullinovi, informuje PolitNavigator.

“Už podesáté ukazují jedny a ty samé triky, stejné technologie, které jsou odborníkům dobře známé.
Ale bohužel existuje určitá kategorie lidí, na které to zabírá, a je to poměrně velká [masa]. Dokázali
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pobláznit celou Ukrajinu, a to jsou miliony lidí. Drží Evropu. Jasně drží 30-40 procent Evropanů ve
svém hřišti, některé Moldavany a další. Mají určitý druh publika. Ano, toto publikum řídne. Ano, je
čím dál více lidí, kteří jim nevěří nebo mají s nimi své zkušenosti a nyní se od nich odvrací,“ řekl
Matvejčev.

Dodal, že jednou mezi těmi, kdo se odvrátí, budou i Ukrajinci.

„Mimochodem, jsem si jistý, že ještě za nás, za našeho našeho života, budou Ukrajinci, kteří si tím
prošli, stát bok po boku s našimi chlapy. Teď se na nás dívají přes hledí, ale jednoho dne budou v
zákopech spolu s námi a společně budeme drtit NATO.

Protože tito Ukrajinci, až pochopí celý příběh, jak byli oklamáni, budou mít opravdu velký vztek a
budou se chtít pomstít za zprofanovanou Ukrajinu, a za všechno ostatní. A precedenty
existují,“ zdůraznil Matvejčev.

 

Zpracoval: Janinna/Pokec24

ZDROJ: Forbes / dzen.ru / Mercouris / PolitNavigator

https://dzen.ru/

